

Fluorometholone

【TVIS1】 Viscone[®] 0.1% Eye Drops 1mg/mL, 10mL/Bot

ATC Code : S01BA07

中文名： 如視點眼液 «杏輝»

適應症： 外眼部和前眼部之炎症性疾患。

藥理分類： **Corticosteroid, Ophthalmic.**

用法用量： Instill 1~2 drops of solution into the conjunctival sac 2~4 times daily.

During the initial 24 to 48 hours the dosage may be increased to one application every four hours.

Care should be taken not to discontinue therapy prematurely.

不良反應： 眼睛的刺激反應、視力模糊、眼壓升高、眼睛感染、眼睛刺痛、紅腫、流淚。

- 注意事項：
- 1.使用前請充分振搖。開瓶4週後請勿繼續使用。
 - 2.每次1~2滴，每天2~4次，開始治療24~48小時內，每4小時可增加1~2滴。
 - 3.本藥品對謝格連氏病(Sjogren's Keratoconjunctivitis)無治療效果。
 - 4.本劑可能加重急性膿性感染之眼疾。
 - 5.長期使用類固醇眼液，可能引起眼壓增高，應予注意。
 - 6.如對本藥成份有過敏反應者，應立即停用。
 - 7.以類固醇治療單純症疹角膜時必須謹慎。

懷 孕 期： If ophthalmic agents are needed during pregnancy, the minimum effective dose should be used in combination with punctal occlusion to decrease potential exposure to the fetus (*Samples 1988*).

授 乳 期： Caution be exercised when administering fluorometholone to breastfeeding women.

儲 存： 本品應貯存於避光及陰涼處；並請置於孩童拿不到的地方。